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PROTOKOLL 
STYRELSEMÖTE  2015-03-19 
 
Plats: RSMH Ådalen Kramfors 
 
NÄRVARANDE:  se bilaga 
 
§1                  Mötets öppnande 
Esko Alt öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  
 
§2                  Upprop, Närvarolista 
En närvarolista fylldes i. 
 
§3                  Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 
 
§4                  Val av två justerare att jämte ordföranden justera dagens protokoll 
Till justerare valdes Per-Olof Tiger (Härnösand) och Johan Jonsson (Härnösand). 
 
§5                  Föregående protokoll 
Godkändes och lades till handlingarna 
 
§6                  Skrivelser 
Månadsbladet från förbundet. 
En kurs på Åsa folkhögskola ”Hälsa och livsstil” 25-29 maj. 
Skrivelserna godkändes och lades till handlingarna. 
                             .                                                                                            
§7                  Rapporter 
Esko meddelade att de hade haft ett möte på passet och ekonomiskt går projektet 
bra. 
Susanne Backman meddelade att hon blivit ny ordförande i Sundsvall. 
Rapporterna godkändes. 
 
§8,                 Genomgång av ekonomiska dokument inför årsmötet 
Balans/Resultatrapporter samt Budget godkändes. 
                                                                                                                                 
§9.                 Genomgång av verksamhetsberättelse inför årsmötet 
Verksamhetsberättelsen godkändes förutom vissa ändringar i slutorden. 
  
§10.               Timråföreningen 
Solveig Westling berättade att hon gått ur Timråföreningen, p g a vissa problem, som 
förekommit där. 
Mötet beslutade att adjungera Solveig Westling till sekreterare till distriktet under 
nästkommande arbetsår. 
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§11                 Styrelseutbildning                                                                   
Frågan togs upp på föregående styrelsemöte. Mötet beslutade att Esko pratar med 
Tore Hansson om att eventuellt lägga in en mindre utbildning för en styrelse i Backe 
v 21. 
 
                                                                                                                              
§12                 Övriga frågor 
Per-Olof Tiger berättade om brukarrådet där flera föreningar deltar. Han önskar att 
fler föreningar kan komma med, samt att föreningar kommer med i Socialkola.  
 
Stina Danielsson undrade hur många ombud det skulle vara till årsmötet. Det 
kommer att stå antalet ombud på kallelsen till utskicket. 
 
Susanne Backman efterlyste nomineringar till distriktsstyrelsen. 
 
§13                  Nästa möte 
Nästa möte blir vecka 21 uppe i Backe. 
 
§14                  Mötets avslutande 
Esko tackade alla och avslutade mötet. 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Solveig Westling                                     Esko Alt 
Sekreterare                                             Ordförande 
 
Justerare 
 
 
Per-Olof Tiger                                          Johan Jonsson 
 
 
 
 
 
 


